
 
Městská část Praha 17 

Zastupitelstvo městské části  
 
 

Zápis  
z mimořádného 15. zasedání konaného dne 12. 11. 2012 

 
 
 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 
 

 
 
 

Začátek zasedání: 15:03 hod. 
Konec zasedání:     15:30 hod. 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 
 

Přítomno:  19 členů ZMČ 
Omluveni: p. Hájek, JUDr. Havlíčková, Mgr. Slavíková Klímová, Bc. Krása          
 
 
 

Ověřovatelé: Bc. Števík, pí Vítková 
Pro 15, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali: 2 
 
 

 

Návrhová komise: p. Marek, pí Richterová   
Pro 16, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval: 1 
 
 
 
Návrh programu  
 
15.1    Kontrola zápisu  
 
15.2    Nákup spořících státních dluhopisů   
 
15.3    Náměty a připomínky členů ZMČ 
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Hlasování o programu: 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
 
1) Kontrola zápisu  
 

Zápis ze 14. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 3. 10. 2012 
 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
 
2) Nákup spořících státních dluhopisů   
 

Diskuse: 
 

MUDr. Katra 
- dotaz na výši finančních prostředků uložených na termínovaných vkladech  
- dotaz na stav prodeje BJ - Makovského  
- souhlasí s nákupem spořících státních dluhopisů, jedná se o jistou investici  

 

Mgr. Černovský  
- informace o termínovaném vkladu ve výši 200mil. Kč u PPF banky  

(dobíhá – duben 2013)   
- aktuálně končí dva termínované vklady  
- informace o celkovém objemu finančních prostředků  
- stav prodeje BJ – Makovského – prodej trvá od února 2011 a měl trvat dle zásad  

celkem 8 měsíců – již uplynulo, prodej by měl být ukončen   
 

p. Stloukal  
- nemá žádný problém s nákupem spořících státních dluhopisů  
- dotaz ohledně tabulky č. 1 – v roce 2015 – ustálení dočasně volných finančních 

prostředků – uniklo mu 600mil. Kč  
 

Mgr. Černovský  
- tato problematika byla vysvětlena v úvodu  
- naplánovány rozsáhlejší investice (sportovní centrum Na Chobotě, Domov pro seniory, 

nová budova Úřadu MČ Praha 17, školství – drobné položky, které v souhrnu 
znamenají velkou sumu) – je to odhad 

 
Usnesení: 
 
ZMČ schvaluje nákup spořících státních dluhopisů typu: 
   1. diskontovaný spořící státní dluhopis v hodnotě 200 mil. Kč     
   2. prémiový spořící státní dluhopis v hodnotě 150 mil. Kč 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 1 / T: ihned/ Z: EKN 
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3) Náměty a připomínky členů ZMČ 
 

Bc. Synková  
- informace o svolání mimořádného zasedání Zastupitelstva MČ Praha 17,  

            které se uskuteční dne 21. 11. 2012 od 15 hodin v zasedací místnosti  
            Úřadu městské části Praha 17 Žalanského 291, Praha – Řepy 
 

MUDr. Katra  
- podněty občanů MČ: 

a) oprava chodníku u MŠ Pastelka (velká louže) - reklamace 
b) přikázaný směr jízdy (úsek ulice Laudova – u MŠ, ZŠ)  

 

p. Marek  
- na špatný stav chodníku je městkou částí upozorňováno (TSK, investor: HMP) 
- přikázaný směr jízdy – byl by pro úpravu 

 

Ing. Vaicová  
- doplnění diskuse z minulého jednání - privatizace Jiránkova –  

stanovisko Kontrolního výboru bylo doručeno dne 11. 10. 2012  
(peticí se Kontrolní výbor zabýval dne 23. 7.) 

- závěr zjištění Kontrolního výboru je ten, že nedošlo k porušení žádných platných 
právních předpisů   

 

p. Stloukal  
- požádal o to, aby byly podklady pro zasedání ZMČ Praha 17, které se uskuteční  

dne 21. 11. 2012, poskytnuty zastupitelům dříve než na tomto jednání  
 

Bc. Synková  
- podklady pro zasedání ZMČ obdrží zastupitelé do středy 14. 11. 2012 – 15 hodin 

 

MUDr. Katra 
- opravu chodníku je třeba řešit, nelze spoléhat na TSK 

 

p. Bartoš 
- upozornil na zřejmě technický problém, nerozuměl MUDr. Katrovi  

 

Dr. Finger 
- poděkoval za ohňostroj, který se uskutečnil po průvodu sv. Martina  

 

Bc. Synková  
- průvod sv. Martina i následný ohňostroj – velmi vydařená akce, velká účast občanů 

 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
za účast na jednání ZMČ.  
 
 
V Praze dne 12. 11. 2012 
 
Schválil a ověřil:  
 

Bc. Jitka Synková 
 
 
Bc. David Števík  
 
 
Martina Vítková  


